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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 15 februari 2022  

Aanwezig  : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,  
                                  Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek,                                                    
                                  Maria van der Sommen (digitaal), Rob Thieme      
                                  en Jan Timmers (voorzitter) 
Gast                        : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Afwezig  :  
Versie en datum     : versie 1 16 maart 2022.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                     
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Maria van der Sommen neemt digitaal deel. 
De agenda wordt verder overeenkomstig vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vooraf. 
Er is kenisgenomen van het bericht van overlijden van een medeoprichter van de 
wijkraad dhr. Maurits Veltman. Maria van der Sommen zal namens het bestuur 
een blijk van medeleven versturen. 

Er zijn verder geen mededelingen vooraf. 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven). 
De correspondentielijsten week 03 t/m 06 2022 geven geen aanleiding tot verdere 
opmerkingen anders dan reeds geagendeerd. 
  

4. Verslag BV 18 januari 2022. 
Naar aanleiding van het verslag:   
- Schouwverslag: De werkgroepen “Groen” en “Infra” hebben de punten uit de 

schouw inmiddels geprioriteerd en zullen dit voor de volgende BV aanleveren.  
- Openstelling en gebruik BijBomans: Desiree Dolle vraagt zich af of hier al 

invulling aan wordt gegeven. Ben van den Reek geeft aan dat de beheergroep 
bekijkt wat de mogelijkheden zijn. Indien er nog andere en meer activiteiten 
gaan plaatsvinden is het noodzakelijk om goede spelregels af te spreken over 
het gebruik van de ruimtes. Vooralsnog gaat de beheergroep er vanuit dat de 
gastvrouwen zorgdragen voor de dagelijkse gang van zaken in het gebruik 
van BijBomans. Indien wijkbewoners of andere groepen gebruik willen maken 
van de ruimte/de faciliteiten van BijBomans (geen commerciële activiteiten) 
zonder aanwezigheid van de gstvrouwen, is het noodzakelijk dat hiervoor een 
reglement wordt opgesteld waarin de condities waaronder dit kan plaatsvinden 
duidelijk zijn verwoord. De behergroep zal een aanzet hiertoe maken. 

- Papieren nieuwsbrief: Maria van der Sommen geeft desgevraagd aan dat de 
papieren nieuwsbrief voor april in de planning staat. 

mailto:info@wijkmolenhoek.nl
http://www.wijkmolenhoek.nl/


 
 

 2 

- Subsidiebeschikking: Peter van Gerven geeft aan dat hij de gevraagde 
verantwoording over het jaar 2021 nog moet opstellen en dit zal agenderen 
voor de volgende BV.  

- App-groep voor bestuur: Maria moet nog een app-groep voor het bestuur 
aanmaken. Na een tijdje zal geëvalueerd worden of dit nuttig is. 

      Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

5. Buurtbijen. 

Inmiddels heeft er een gesprek plaatsgevonden met de supportgroep Buurtbijen. 

Gerard Maassen heeft aangeggeven dat hij zich terugtrekt als lid van de 

supportgroep. De overige leden van de supportgroep moeten zich nog beraden 

over het vervolg. Het initiatief Buurtbijen wordt door het bestuur wel ondersteund 

en het zou te betreuren zijn indien deze initiatieven op buurt- en straatniveau 

geen vervolg krijgen. Het is geen “must” dat elke buurt of staat een Buurtbij heeft. 

Daar waar dit reeds werkt moeten we dit als bestuur blijven faciliteren. Het 

bestuur wacht het vervolgoverleg binnen de supportgroep af 

 

6. Wet bestuur en toezicht rechtspersonen: 
Kees Henkelman heeft een aantal reacties ontvangen op de eerste conceptversie 
en verwerkt in de voorliggende notitie. Samenvattende conclusie is dat de huidige 
statuten niet gewijzigd behoeven te worden; dit kan eventueel op een later tijdstip 
indien de omstandigheden dit noodzakelijk zouden maken. Het is wel 
noodzakelijk dat het bestuur een huishoudelijk reglement op- en vaststelt ter 
aanvulling op de statuten. Kees Henkelman zal hiervoor een eerste concept 
maken. Het bestuur gaat akkoord met de notitie. 

 
7. Jaarrekening 2021. 

De door Kees Henkelman opgestelde Jaarrekening 2021 wordt door hem 
toegelicht. Na het beantwoorden van een aantal vragen en reageren op een 
aantal opmerkingen stelt het bestuur de Jaarrekening 2021 vast. 
 
De kascommissie, bestaande uit de heren Noud Ackermans en Pieter Spijkers, 
heeft aangegeven dat zij de Jaarrekening 2021 hebben gecontroleerd en dat de 
vragen en opmerkingen die zij had door Kees zijn beantwoord. De kascommissie 
heeft de Jaarrekeing akkoord bevonden. Hiermede is de penningmeester en het 
bestuur gedechargeerd voor het gevoerde financiële beleid.  
 
In een eerstvolgende openbare vergadering dient er een nieuwe kascommisisie 
te worden benoemd. 

 
8. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers):                                                               -  
 
- Beweegpark: Het beweegpark is op 4 februari met een formeel tintje    

      geopend. Ondanks het feit dat het weer niet meewerkte en nog niet alle    
      toestellen naar behoren functioneerden was het toch een geslaagde   
      gebeurtenis. 
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- Wijkonderhoudsplan: Hendrik-Jan en Jan hebben regelmatig overleg met 
Sandra Ilbrink en Hanno de Hoog over de totstandkoming van dit plan. Het is 
wel een opdracht die een lange adem nodig heeft. Dit onderwerp heeft zowel 
bij de wijkraaad als bij de gemeente de aandacht en de gesprekken worden 
voortgezet. 

- Digibord:  Het tweede digibord is in opdracht te geven en zal in maart 
gebruiksklaar zijn.Het is aan de diverse activiteitengroepen op welke wijze zij 
hiervangebruik willenmaken. Maria van der Sommen zal een 
gebruiksinstructie opstellen. 

- Gebiedsvisie: Binnen de gemeente is een nieuwe projectleider aangesteld. 
De verwachting is dat in mei hier meer duidelijkheid over komt (zie ook de 
website van de gemeente over dit onderwerp).  

BijBomans (Ben van den Reek):                                                                           

- Coronamaatregelen: Ben meldt dat BijBomans vanaf 25 februari de                       
openstelling weer “als normaal” zal zijn. De diverse activiteitengroepen 
worden hiervan op de hoogte gesteld en zij bepalen wanneer zij een herstart 
gaan doen. 

Communicatie (Maria van der Sommen): 

- Welkomgroet: De werkgroep communicatie zal een welkomkaart gaan 
bezorgen bij de nieuwe bewoners van de nieuwbouw De Hoef. 

- Bomenplantdag kanaalpark: Op 17 februari is er eenbomenplantdag in het 
kanaalpark. 

- Beweegles: Op 22 februari is de eerste beweegles bij het beweegpark. Wordt 
geplaatst op de website. 

- Nl-doet: Maria vragt of de wijkraad hier nog verder aandacht aan wil geven. 
Het bestuur besluit hiervoor geen initiatieven te ontwikkelen. Dit wordt 
overgelaten aan wijkbewoners of groepen wijkbewoners. 

- BOA’s: Maria meldt dat zij vernomen heeft dat er nieuwe wijk- en jeugd-
BOA’s benoemd zijn. Zij wil deze functionarissen graag uitnodigen voor een 
kennismaking. Wordt ingepland in een van de volgende BV-n. 

- Kunstgras Schubertlaan: Maria vraagt naar de voortgang van de 
werkzaamheden. Dit is al gereed. 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman): 

- Geen verdere bijzonderheden. 

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 

- Herhalingscursus reanimatie: Nu de coranamaatregelen het toelaten zal Peter 
de herhalingscursus gaan organiseren 

- Huisbezoeken 80+: De huisbezoeken binnen de wijk Molenhoek zijn 
afgerond. Een aantal bewoners heeft aangegeven dat zij het opprijsstellen dat 
er een vervolg aan gegeven wordt. Dit zal door Farent worden opgepakt. De 
vraag ligt voor of de wijkraad hier ook een bijdrage aan kan leveren.  

 
Openbare ruimte en groen “Groen”(Desiree Dolle): 
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- Desiree geeft aan voor nu geen bijzonderheden te hebben. De werkgroep 
“Groen” heeft voor volgende week een bijeenkomst om de openstaande 
punten/activiteiten op een rij zetten.  

 
Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme): 

 
- Op de Karel Doormanlaan en de Rooseveltlaan is er een mogelijk probleem 

met de riolering. Rutger Janssens zal dit meenemen naar de 
verantwoordelijke gemeentelijke afdeling.  

 
9. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 

Peter van Gerven vraagt wie er vanuit het bestuur naar de bijeenkomst van het 
senioren platform in Perron 3 gaat. Het seniorenplatform heeft de politieke 
partijen uitgenodigd om hun verhaal te doen over een seniorvriendelijke 
gemeente. Peter zal dit op zich nemen en op verzoek van Maria een verslagje 
maken. 
 
Er komt verder niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik 
gemaakt.  

 
10. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  

 

 


